
VÝROČNÁ  SPRÁVA RADY ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ UMELECKEJ ŠKOLE VO SVIDNÍKU 

ZA OBDOBIE APRÍL 2013 - FEBRUÁR 2014 

 

 

            Rada školy pri  Základnej umeleckej škole vo Svidníku sa stretla v období apríl 2013 - 

február 2014 dvakrát: 2.5.2013 a 25.9.2013 v priestoroch ZUŠ Svidník. 

          Uznášaniaschopná bola v oboch prípadoch, nakoľko na zasadnutiach bola nadpolovičná 

väčšina členov rady (6 členov). 

 

         Ako iniciatívny a poradný samostatný orgán, vyjadrujúci a presadzujúci záujmy školskej 

správy, rodičov, pedagogických a nepedagogických pracovníkov, v oboch prípadoch prizvala 

na zasadnutia pani riaditeľku školy Janette Pichaničovú. Tá v rámci stanovených programov 

jednotlivých zasadnutí oboznámila prítomných členov rady s prijímacími skúškami, 

doterajšími výsledkami žiakov a prípravou absolventských skúšok v školskom roku 

2012/2013 (prvé zasadnutie v tomto období), ako aj výročnou Správou o výsledkoch a 

podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ vo Svidníku za školský rok 2012/2013. 

 

       V rámci diskusií boli predsedníčkou rady školy členovia upovedomení s oboznámeniami 

ZO ZUŠ Svidník o začatí štrajku (26.11.2012) a ukončení štrajku (28.11.2012), ktorý sa týkal 

plnenia Programového vyhlásenia vlády v oblasti školstva tak, aby hospodárske a sociálne 

postavenie zamestnancov školstva bolo na úrovni zamestnancov školstva vo vyspelých 

štátoch OECD. 

 

       Prítomných členov rady školy predsedníčka informovala aj s výsledkami zo zasdnutia 

predsedov rád škôl (9.1.2013), ktoré sa týkalo volieb do obecnej školskej rady, kde Janette 

Pichaničová získala tri hlasy v rámci členov zástupcov z riaditeľov do obecnej školskej rady. 

 

       Pozitívne hodnotili členovia rady zakúpené nové technické vybavenie pre skupinové 

vyučovanie (hlavne interaktívne tabule), zariadenie nahrávacieho štúdia, rozšírenie pódia v 

koncertnej miestnosti, renováciu hudobných nástrojov i odstránenie havarijných stavov. 

         Členov rady školy delegovaných za rodičov zaujímal príspevok na čiastočnú úhtadu 

nákladov spojených so štúdiom v ZUŠ, k čomu sa vyjadrila pani riaditeľka. 

 



          Predsedníčka rady školy absolvovala 7.2.2014 v zasadacej miestnosti Okresného úradu 

vo Svidníku odborný seminár pre predsedov rád škôl a školských zariadení a zriaďovateľov 

škôl a školských zariadení ,,Činnosť rady školy a výberové konanie". Nové zaktualizované 

informácie podala pani Mgr. Mária Stanislavová z OÚ Prešov, odbor školtva. Seminár bol 

prínosným hlavne pre organizovanie výberového konania na funkciu riaditeľa školy. 

 

          K zmenám členov rady školy v tomto čase nedošlo. 

V zmysle štatútu rady školy sa v najbližšom období uskutočnia dva stretnutia. Podľa aktuálnej 

potreby sa členovia rady školy môžu stretnúť aj mimo stanoveného plánu stretnutí. 

 

Svidník   28.02.2014                                                                                    PaedDr. Daša 

Izsófová 

                                                                                                                 predsedníčka RŠ pri 

ZUŠ 

 

 


